
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sokoli konaného   

dňa 12.06.2023 

 

Termín konania :        12.06.2023 

 

Miesto konania :         sála KD 

 

Prítomní poslanci:      podľa prezenčnej listiny – príloha zápisnice 

 

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

4. Schválenie programu zasadnutia OZ 

5. Kontrola prijatých uznesení 

6. Informácia starostu o svojej činnosti od posledného zasadnutia – ústna informácia 

7. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2022 

8. Záverečný účet za rok 2022 

9. Žiadosť k výzve DS/2023 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v zmysle §7 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 

o poskytovaní dotácií – Informačné a komunikačné technológie v obci Sokoľ 

10. Žiadosť k výzve ID/2023 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v zmysle §5 

Všeobecné záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 

o poskytovaní dotácií v znení Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenia Košického samosprávneho kraja                           

č. 10/2020 o poskytovaní dotácií – Revitalizácia zelene pri autobusovej zastávke 

v obci Sokoľ 

11. Predaj pozemku (Mgr. Mariana Vantuchová) 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Záver 

K bodu č. 1 a 4 

Starosta obce, Ing. Ľuboš Šuca v úvode zasadnutia informoval, že zasadnutia je 

uznášaniaschopné, prítomní boli 5 poslanci.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 63 

 

K bodu č. 2 

Za overovateľov zápisnice boli určení Michal Hreščák, Igor Vajda 

Za zapisovateľku bola určená Ing. Ivana Mlynáriková 

 

 

 

 

 



K bodu č. 3 

Do návrhovej a mandátovej komisie boli zvolení: 

- predseda: Ing. Martin Mikle 

- člen: Peter Kišiday 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 62 

 

 

K bodu č. 5 

Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo prijatých 23 uznesení. Uznesenie 

č. 26/2022 žiadosť o NFP k výzve na podporu zvýšenia kapacít materských škôl naďalej trvá. 

Obec bola nútená v súvislosti s predmetnou výzvou osloviť novú spoločnosť, t. j.  urobiť nové 

verejné obstarávanie na dodávateľa, nakoľko pôvodný dodávateľ  6 mesiacov bol neaktívny.  

Ostatné uznesenia boli splnené, resp. boli konštatačného charakteru.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 64 

 

K bodu č. 6 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti od posledného zasadnutia,                                        

t. j. od 21.03.2023 do 12.06.2023 

- pracovné stretnutie Miniregiónu Ružín so zástupcami ORPZ, Košice – okolie- 

bezpečnostná dopravná problematika v regióne a v jednotlivých obciach, 

- pracovné stretnutie RZOKO v Čani za účasti VSE- preberanie verejného obstarávania 

na elektrickú energiu, výhody, nevýhody, termíny, obdobie a pod., 

- pracovné stretnutie k UMR a projektom- zabezpečenie  a informácia o podkladoch  

a pripravených projektoch, 

- projekt obnova Hradu Sokoľ- zabezpečenie sponzorského príspevku vo forme dreva na 

premostenie, samotnú dopravu na skládku a následne k hradu, absolvovanie kontrolných 

dní projektu p. Babuščák z Ministerstva Kultúry, zabezpečenie reziva- hranolov a 4 cm 

dosiek na most, riešenie personálnych zmien v súvislosti s projektom, monitorovacie 

správy, osveta projektu Hrad Sokoľ, zabezpečenie materiálu na samotné murovanie, 

žiadosť o sponzorský príspevok vo forme kameňa a piesku spoločnosť Carmeusse Lom 

Trebejov- zatiaľ odpoveď nebola doručená, kontrola a priebežné mesačné vyúčtovania 

projektu Hrad Sokoľ, 

- pokračovanie a spolupráca s VVS a.s. spolupodieľanie na oprave havarijného stavu 

vodovodu na ul. Lesnej a Havranej- zasypávanie a hutnenie výkopov v uvedenom úseku- 

ukončená oprava  s kompletnou výmenou potrubia cca 200 m, 

- pracovné stretnutie v Letanovciach s p. Orgovánovou k obnove Hradu Sokoľ- 

podmienky pokračovania projektu , riešenie zistených problémov a pod., 

- pracovné stretnutie  Ekocharita o možnosti zberu upotrebiteľného šatstva v našej obci 

a tým zvýšenia separácie v našej obci – umiestnenie 1 ks kontajnera pri predajni COOP 

Jednota, 

- pracovné stretnutia k doplneniu žiadosti o dotáciu  na realizáciu montáže fotovoltaiky 

na strechu KD a OÚ, zabezpečenie podkladov k výzve na doplnenie žiadosti o dotáciu na 

fotovoltaiku + dodatok č.1 k zmluve s dodávateľom, 

-  zabezpečenie podkladov a účasť na súdnom pojednávaní a na samotnom vynesení 

rozsudku vo veci žaloby p. Martináska na obec Sokoľ - žaloba zamietnutá, 



- pracovné stretnutia k výzve k vysvetleniu verejného obstarávania v súvislosti 

s projektom Cesty MRK, VO skontrolované, stavenisko prevzaté, 

- zabezpečenie kultúrnospoločenských a športových podujatí v obci Sokoľ- Divadlo 

SoLo, Tulčícke divadlo, Májový pochod, Olympiáda seniorov, 

- zabezpečenie dopadových gúm na detské ihrisko a predpestovaného trávnika a samotná 

pokládka ihriska a polievanie, 

- zabezpečenie podkladov k stavebnému konaniu prístrešok pri KD- projekt požiarnej 

ochrany, vyjadrenia k inžinierskym sieťam, 

- zabezpečenie kosenia, údržby a čistoty na verejných priestranstvách v okolí 

kontajnerov, 

- zabezpečenie detekcie poruchy (VVS a.s.) a sfunkčnenie vodovodu v zadnej časti MŠ 

za pomoci poslanca OZ p. Hofmana, 

- zabezpečenie materiálu a oprava veľkoobjemového kontajnera, 

- pracovné stretnutie so zástupcom f. Enerpro - zástupca VSD vo veci rekonštrukcie NN 

rozvodov na ul. Sokolia, Orlia, Pažitná, Havrania a Hlavná, 

- pracovné stretnutie s p. Šebešovou z OÚ - pozemkový a lesný odbor a zástupcami  

vlastníkov pozemkov v lokalite pod Hrabinami  v súvislosti s ukončením prípravného 

konania a oboznámenia s výsledkami a stanovením ďalšieho postupu v súvislosti 

s jednoduchými pozemkovými úpravami v predmetnej lokalite, 

- zabezpečenie opráv  a údržby komunálnej techniky a služobných MV- prezutie vozidiel,  

výmena klinových remeňov, pretesnenie prevodovky mulčovač a pod., 

- zabezpečenie kancelárskeho nábytku formou darovacej zmluvy – T Systems, 

-  zabezpečenie podkladov a podanie žiadosti o dotáciu na KSK- Revitalizácia zelene pri 

autobusovej zástavke v obci Sokoľ a Informačné a komunikačné technológie v obci Sokoľ- 

digitalizácia a smart ovládanie miestneho rozhlasu, 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 65. 

 

K bodu č. 7 

JUDr. Svetlana Pavlíková, PhD. prítomných informovala o stanovisku hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu za rok 2022.  

Stanovisko je zverejnené na webovom sídle obce.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 66 

 

K bodu č. 8 

Starosta obce informoval o záverečnom účte obce Sokoľ za rok 2022. 

Záverečný účet je zverejnený na webovom sídle obce.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 67 

 

K bodu č. 9 

Obec Sokoľ má zámer zapojiť sa do výzvy vyhlásenej KSK. Výstupom výzvy je digitálna 

ústredňa miestneho rozhlasu v obci Sokoľ, t. j. miestny rozhlas by bolo možné ovládať z domu. 

Túto výzvu schvaľujú poslanci KSK.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 68 

 



K bodu č. 10 

V roku 2018 bol spracovaný projekt na revitalizáciu zastávky na Námestí Štefana Tutokyho. 

KSK vyhlásilo výzvu zameranú na revitalizáciu zelene. Obec už v tejto súvislosti spracovala 

nový projekt.  Tieto výzvy schvaľuje predseda KSK.  

V prípade tejto výzvy a výzvy zameranej na digitálnu ústredňu miestneho rozhlasu, môže byť 

úspešná len pri jednej žiadosti.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 69 

 

K bodu č. 11 

Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol schválený zámer odpredaja 

pozemku p. Mgr. M. Vantuchovej. Jedná sa pozemok parcela C KN č. 1121/2 o výmere 71 m2 

za cenu 15,00 €/m2 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 70 

 

K bodu č. 12 

Na pracovnej porade a predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol dopyt na úver 

zo ŠFRB. Celková výška nesplateného úveru je v súčasnosti 392 179,62 €.  

Úver je splácaný z nájomného.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 71 

 

K bodu č. 13 

OO PZ Kysak poskytlo obci Sokoľ „Trend vývoja kriminality v obci Sokoľ“. 
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K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 72 

 

K bodu č. 13 

Marek Onderko sa v súvislosti s prebiehajúcou rekonštrukciou dopytoval na úsek, po ktorý sa 

rekonštrukcia bude realizovať, tiež na rekonštrukciu, resp. záplaty dier v obci Sokoľ a orez 

konárov na ulici Záhradnej a Na Rožku. 

Starosta obce uviedol, že rekonštrukcia cesty v Kostoľanoch nad Hornádom je rozdelená do 3 

etáp. Prvá etapa je po zákrutu v Kostoľanoch nad Hornádom, 2. etapa je už prebiehajúca 

rekonštrukcia mostíka pri Jazdeckom areáli a 3. etapa je rekonštrukcia mostíka v obci Sokoľ 

(križovatka ulíc Kostolianska, Hlavná a Námestie Štefana Tutokyho). Prvotný zámer bol 

zrekonštruovať celý úsek cesty od Kostoľan nad Hornádom až po Sokoľ. Avšak začala vojna, 

inflácia a ceny išli nahor. Prvá etapa by mala byť ukončená za 2 týždne. Pri rekonštrukcii 

mostíka pri Jazdeckom areáli bude doprava riadená semafórmi (je potrebné opraviť aj druhú 

stranu cesty). V obci Sokoľ budú diery, resp. výtlky aspoň zaplátané.  

V súvislosti s orezmi konárov starosta obce apeloval na KSK aby vykonal orez, avšak odpoveď 

obec nedostala. Starosta obce preverí stav konárov na Záhradnej ulici, resp. obec vykoná orez. 

 

Zuzana Sylyoková chcela vedieť, či po rekonštrukcii verejného osvetlenia v Uhrinči, budú staré 

stĺpy odstránené. 

Starosta obce informoval, že situáciu preverí a staré stĺpy budú odstránené.  

 

Vladimír Hvozdik chcel vedieť, ako je na tom obec so zmluvami v oblasti cien za elektrinu 

a plyn, či sa žiarovky na verejnom osvetlení budú meniť za led žiarovky a ako je obec na tom 

s kanalizáciou a či by bolo možné združenie obcí za účelom realizácie kanalizácie, teda či by 

okolité obce boli ochotné sa spojiť pre kanalizáciu.  

Starosta obce uviedol, že v súčasnosti má obec zmluvu s SPP platnú 2 roky. V prípade elektriny 

sa do verejného obstarávania neprihlásila žiadna spoločnosť a preto obec spadá pod VSE. Ak 

boli ceny vysoké, VSE zasielala obci faktúru 2 x mesačne. Teraz, keď ceny klesajú je obci 

doručovaná len jedna mesačná faktúra. VSE nemá „rovnaký meter“ na aktuálne ceny energií 

a umelo drží ceny vysoko. Aj preto sa obec rozhodla o montáž fotovoltického zdroja na streche 

kultúrneho domu, ktorý bude cez deň dodávať elektrinu obecnému úradu a kultúrnemu domu 
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a v noci bude zdrojom pre verejné osvetlenie. V prípade žiaroviek na verejnom osvetlení, obec 

už postupne mení nefunkčné žiarovky za led žiarovky. Obec má podanú žiadosť na kanalizáciu, 

aj ju doplnila, avšak odpoveď do dnešného dňa neprišla. Enrivonmentálny fond má v súčasnosti 

veľa žiadostí, ktoré nevyhodnocuje. V prípade zapojenia okolitých obcí, je to komplikované. 

Zriadenie vecného bremena na súkromných pozemkov by bolo finančne náročné.  

 

 

Záver 

Starosta obce poďakovať prítomným a poslancom za podnety a účasť. Prítomným poprial 

s blížiacim sa letom veľa oddychu a slnka a zasadnutie uzavrel.  

 

 

Overovatelia zápisnice 

 

Michal Hreščák  ................................................... 

 

Igor Vajda   ....................................................   

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ľuboš Šuca 

    starosta obce 

 

 

 

 


